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§ 25  

Information, nämndens och förvaltningens frågor 

I pärm på bordet anmäldes inkomna protokoll med mera.  

(Bilaga 1 § 25) 

 

- Ole-Jörgen Persson efterlyste ordförandebeslutet angående brev 

och svar om ungdomsmottagningen till Landstinget.  

- Awad Hersi svarade att det kommer anmälas till 

novembernämnden. 

 

- Dennis Wedin frågade om stimulansmedel inom äldreomsorgen 

som förvaltningen inte ansökt om. 

- Margareta Ericson svarade att Spånga-Tenstas äldreomsorg har 

fått stimulansmedel tilldelat vid första ansökningstillfället genom 

att entreprenörer av våra vård och omsorgsboenden samt 

äldreboenden och leverantörer av hemtjänst inom stadsdelen fått 

medel beviljat till sina verksamheter.  

Eftersom den kommunala hemtjänstverksamheten haft minskade 

volymer över tid så har vi inte under perioden för avsatta medel (1 

juli – 31 december 2015) utökat medarbetare men har inte heller 

minskat trots minskade volymer, därav har vi inte kunnat ansöka 

om att verksamheten utökat bemanningen av vård och 

omsorgspersonal. Däremot gör vi en omorganisation och har 

utökat bemanningen av samordnare samt en biträdande 

enhetschef, vilka vi ansökt om medel för. Den kommunala 

hemtjänsten har ansökt i en andra omgång om 200 tkr och 

kommer få besked om tilldelning den 26 oktober 2015. De medel 

som beviljas för halvår 2015 ska återrapporteras hur dessa 

använts till Äldreförvaltningen den 17 januari 2016. Inför 

ansökan om stimulansmedel för 2016 har verksamheten för avsikt 

att genomföra förändringar och bl a utöka bemanningen för att 

uppnå KF mål i budget 2016.  

 

Skrivelser 
 

- Skrivelse anmäldes av Ole-Jörgen Persson m.fl (M) och Bengt 

Porseby (FP): Skrivelse om Hjulstadialog. 

 

Beslut 
Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda skrivelsen 

och återkomma till nämnden. 
 

 

 


